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بیماری کرونا

با حضور رئیس دانشگاه علوم پزشکی تبریز ،جلسه مجمع سلامت و ستاد شهرستانی مقابله
با بیماری کرونا درشهرستان جلفا برگزار شد.

دکتر صومی : تقدیر از مردم عزیز شهرستان جلفا به جهت مشارکت فعال در برنامه های بهداشتی ، فاصله گذاری

اجتماعی ، شرکت در طرح غربالگری و رعایت همه جانبه موازین سلامتی

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تبریز به نقل از روابط عمومی شبکه بهداشت ودرمان شهرستان جلفا ،جلسه مجمع سلامت وستاد شهرستانی مقابله با بیماری کرونا

ویروس با حضور دکتر صومی رئیس دانشگاه علوم پزشکی تبریز، مهندس احمدی فرماندار شهرستان جلفا، دکتر نورآبادی رئیس اداره پدافند غیر عامل دانشگاه ، دکتر کارآموز قائم

مقام معاون بهداشتی استان ، دکتر قنبری رئیس شبکه بهداشت و درمان شهرستان جلفا ، اعضای شورای اداری وشورای تامین، شهرداران و دهیاران ، خیرین سلامت اعضای مجمع

سلامت شهرستان ،روزجهارشنبه دهم اردیبهشت ماه نودو نه در محل جلسات فرمانداری شهرستان جلفا برگزار گردید.

در این جلسه دکتر صومی ضمن تبریک روز معلم و روز کارگر به بیان وضعیت بیماری کووید-19 و دورنمای آن در استان و شهرستان پرداخته و از کلیه ارگانهای شهرستانی به دلیل

همکاری و همچنین از مردم عزیز شهرستان به جهت مشارکت فعال در برنامه های بهداشتی ، فاصله گذاری اجتماعی ، شرکت در طرح غربالگری و رعایت همه جانبه موازین

سلامتی تقدیر و تشکر کرد.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی تبریز درادامه به بیان جزئیات موارد بیماری کرونا در شهرستان جلفا از دیدگاه اپیدمیولوژیکی و تحلیلهای علمی مربوطه پرداخته وادامه روند همکاری

بین ارگانها و مردم شهرستان رادر جهت کنترل ومقابله با این ویروس خواستار شد

دکتر صومی در ادامه جلسه از لزوم توجه به سایر بیماریها از جمله بیماریهای مزمن سخن گفت و بیان کرد : سیستم سلامت ضمن ارایه خدمات بهداشتی درمانی برای بیماران

کرونا، سایر وظایف ذاتی خود ازجمله مراقبتهای بیماریهایی را نیز انجام میدهد و برای موفقیت در این موضوعات نیز نیازمند همکاری بین بخشی حمایتهای خیرین سلامت ،

سازمانهای مردم نهاد حوزه سلامت و حمایتهای فرمانداری شهرستان هستیم

دکتر صومی در ادامه به اهمیت تکمیل پروژه های عمرانی سلامت شهرستان جلفا اشاره کرده وافزود: اگر امروز وضعیت مناسبی در مقابله با بیماری کرونا را داریم یکی از دلالیش

توسعه زیرساختهای سلامت در سالهای گذشته میباشد که مدیون همکاری همه ارگانهای شهرستان میباشد. لذا با همان اراده قوی گذشته باید در تکمیل پروژه های باقیمانده نیز

تلاش کنیم و در این راستا نقش هماهنگ کننده و حمایتی فرمانداری شهرستان بسیار حائز اهمیت است.

در ادامه جلسه مهندس احمدی فرماندار شهرستان ضمن تبریک سالروزهای معلم و کارگر از نقش این دو صنف در توسعه همه جانبه کشور تقدیر کرده ، در گزارشی از نحوه همکاری

ادارات در شهرستان برای پیشگیری و کنترل و درمان بیماری کرونا به توضیح چگونگی فاصله گذاری اجتماعی ، همبستگی خوب شواری اداری و شورای تامین شهرستان ، نقش

شهرداران و دهیاران و همه ادارات شهرستان پرداخته ودرخصوص تکمیل پروژه های ناتمام سلامت شهرستان خواستار نهایت همکاری ادارات ذیربط و خیرین جهت اتمام هرچه

سریعتر پروژه ها شدند چرا که نفع تکمیل این پروژه ها به همه اهالی شهرستان خواهد بود .

دکتر قنبری رئیس شبکه بهداشت و درمان شهرستان جلفا در ادامه جلسه با ارایه گزارشی به توضیح عملکرد سیستم سلامت شهرستان در بیماریهای مزمن قلبی عروقی ، دیابت ،

فشار خون ، مراقبتهای مرزی شهرستان، و به بیان چالشها و انتظارات پرداخته و موارد لازم را جهت تبیین و دعوت به حمایت همگانی فراخواند و از حمایتهای خیرین سلامت

شهرستان و همچنین سازمان منطقه آزاد ارس در راستای تکمیل ارایه خدمات بهینه درراستای هرچه بهتر اجرایی شدن شعار « شهر سالم - جامعه ایمن » تقدیر کرد.

در ادامه مدعوین حاضر در جلسه به ارایه نکته نظرات خود در مورد مسائل و چالشهای سلامت شهرستان و موارد مرزی پرداخته و آمادگی خود را برای حل موارد مربوطه اعلام

کردند.
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